
Referat FAU møte 13. juni 2022 

Bolteløkka skole.  

  

Tilstede: Håvard Lorentzen (5b), Katinka Stephenson (4 rød), Håvard B. (2. trinn gr.3), Kristian Alfsnes 
(1. trinn, gruppe Frøya/ 4. trinn, gr. blå), Sarah Bjørk Cassata (4. blå), Marianne Lofstad (2. trinn, gr. 2), 
Kathrine Krekling (3b), Magnus Ravlo Stokke (4. trinn gul, 7. trinn Nidhogg), Zenia (1. trinn), Kirsti, 
Ranveig, Kristin, Kristine, Espen 

 

1. Orientering fra skolen (ved Kristin) 
- Vellykket 17. mai feiring (både toget og i skolegården) 
- IKT / IKT-gruppa: informert om møte med Ronny, opplyst at iPad blir gitt fra 1-5 trinn., PC 

fra 6-7, informasjon om «IKT trappa» (læringsplan innen IKT for de forskjellige trinn) 
- Lærerkabalen: alle skal få (ha fått) beskjed om hvem som blir de nye lærerne neste skoleår 
- Lekeapparat i øvre skolegård: ikke nytt lekeapparat – OsloBygg mener dette må vente til etter 

renovasjon / ble også oppgitt en grunn om røtter under bakken som forhindrer forankring av 
stativ 

- Oppussing på foreldreinitiativ: gardin og maling, muligens åpning for at foreldre kan erstatte 
gamle gardin, maling må få godkjenning fra OsloBygg 

- Avslutning for siste skolekull, siste skoledag, 9 uker ferie, opplyst 
- Førskolefest arrangeres av FAU, dette ble glemt i år, husk til neste år (arrangeres som 

forlengelse av innskrivingen) 

 

2. Orientering ved grupper/påmelding til grupper 

Vedlikeholdsgruppa – presentasjon etter befaring. 5-7 år til renovasjon skal starte/være ferdig – 
mye gamle og upraktiske møbler, solskjerming dårlig/ikke-eksisterende flere steder. Daglig 
vedlikehold og rydding og avfallshåndtering svært varierende – noen klasserom fin orden – andre 
veldig slitt og skitne, mye som kan gjøres på klassenivå- Generelt: klasserom store og lyse, men slitt 
og dårlig orden & søppel (gardiner, oppbevaring av skolemateriell). 

Trafikkgruppa – befaring med bymiljøetaten, trangt ved portene, ny asfalt i Eugenies gt > da vil 
de også «stramme opp» hjørnene noe som vil tvinge trafikantene til saktere fart. Hjertesone lanseres 
høsten 2022 

17. mai gruppa – Resultat på 63.000 – vellykket arrangement, all info og tilbakemelding (17 mai 
perm) gis videre til neste år 

Læringsmiljø & diverse hjelpemidler-gruppa – iPad prat videre fra diskusjon med Kristin, IKT 
trappa skal legges tilgjengelig for foreldre til nye 1. klasse og andre som etterspør dette, fortsatt en 
del uenighet i foreldrenes mening om bruk og tildeling av iPad blant de oppmøtte på FAU møte 
(og erfaringer fra andre foreldre) 

 

Neste møte for sittende FAU blir i 5. september 

 

Møtet hevet 19:30.  

Personalrommet, Bolteløkka  


